
 

 

HF SUNDBO 
 

GENERALFORSAMLING 2018 
21. marts, kl. 19.00, Karens Minde Kulturhus, Wagnersvej 19, 2450 SV. 

 
 
Dagsorden: 
 
1. Valg af dirigent 
2. Protokol 
3. Formandens beretning 
4. Godkendelse af regnskab 
5. Godkendelse af budget 2017 
6. Indkomne forslag 
7. Valg ifølge love 
8. Eventuelt 
 
 
Ad. 1.  Valg af dirigent 
Bjarne Olsen blev valgt til dirigent, og han konstaterede at generalforsamlingen var 
lovmæssigt indkaldt.  
 
Ad. 2.  Protokol  
Jesper Grolin opsummerede sit referat fra generalforsamlingen 2017, hvor bl.a. kontakten 
med DONG/Radius om etablering af et nyt el-system i haveforeningen blev behandlet 
samt planerne om at bruge digital post til medlemmerne i forbindelse med 
generalforsamlingen 2018.  
-> Protokollen blev godkendt 
 
Ad. 3.  Formandens beretning  
Formanden nævnte i sin beretning for 2017 bl.a. at: 
- vandet blev åbnet for hurtigt og der kom nogle frostskader efterfølgende, 
- der er blevet anskaffet nye borde samt en ny plæneklipper til haveforeningen, 
- der havde igen været indbrud i løbet af vinteren både i garagen og i vores huse,  
- vi bliver fortsat nød til at få en container til haveaffald en gang om måneden da en 

afhentningsordning ikke har været mulig at etablere med renovationsselskabet, 
- DONG/Radius har nedlagt nyt el-kabel system og efterfølgende repareret vores stier. 

Hvis der stadig er mangler, bør bestyrelsen informeres, og 
- afhentning af haveleje kan ske lørdag den 7 og 14 april, kl. 11-13 i bestyrelseslokalet på 

Festpladsen. 
 
Den efterfølgende debat behandlede bl.a. om havecontainere, indbruddene i løbet af 
vinteren, og politiets manglende vilje til at komme når tyve bliver pågrebet, samt de 
reducerede muligheder for parkering, herunder muligheden for at etablere nye P-pladser 
indeni haveforeningen. Formanden lovede, at bestyrelsen vil undersøge mulighederne for 
flere P-pladser for haveforeningens medlemmer. 
-> Formandens beretning blev godkendt 
 



 

 

Ad. 4.  Godkendelse af regnskab  
Kassereren gennemgik regnskabet, som både havde været tilgængelig på vores 
hjemmeside og var blevet udsendt per mail til medlemmerne. Revisionen havde ikke givet 
anledning til bemærkninger. Kassereren gennemgik derefter detaljerne i regnskabet. Hun 
nævnte muligheden af at slette de skyldige omkostninger fra Per Selvigs tid for 10 år 
siden, som Kommunen ikke har opkrævet. Hun nævnte desuden at den for meget betalte 
haveleje på 32.000 er blevet brugt til renovering af Fælleshuset. Flemming påpegede at 
haveforeningen ikke har en kassekredit og derfor er nød til at være et vis overskud og 
mulighed for at låne mellem forskellige konti for at have det nødvendige cashflow. 
-> Regnskabet blev vedtaget med 2 stemmer imod. 
 
Ad. 5.  Godkendelse af budget  
Kassereren fremlagde budgettet for 2018. Der blev stillet en række spørgsmål, herunder 
fornyelse af legepladsen ved at spare op af venteliste pengene. Det blev foreslået at bruge 
den tidligere hensættelse til el-net til legepladsen. Der blev forslået ændringer til budgettet 
fra salen, og flere mente, at disse ændringsforslag burde behandles. Det kunne 
ordstyreren ikke acceptere. Han afbrød den videre debat og satte derefter budgettet som 
foreslået af bestyrelsen til afstemning. 
-> Budgettet blev forkastet.  
En extraordinær generalforsamling vil blive indkaldt efter at et nyt budget er blevet 
udarbejdet. Det blev besluttet at færdiggøre de resterende punkter på dagsordnen. 
 
Kassereren fik en række forslag til det reviderede budget, herunder en præcisering af 
hvordan bestyrelsen forventer at bruge indkomsterne fra ventelisten. 
 
Ad. 6.  Indkomne forslag  
Der var ingen indkomne forslag. 
 
Ad. 7.  Valg ifølge love 
 
Formand: Henning Hansen, have 76, modtog genvalg, og blev valgt enstemmigt.  
 
Bestyrelsesmedlem:  
Jørgen Lassen, have 99, modtog genvalg, og blev genvalgt. 
Jesper Grolin, have 27, modtog genvalg, og blev genvalgt. 
  
Bestyrelses suppleant: Dorte Kjærager, have 89, modtog genvalg og blev genvalgt. 
 
Festudvalg: Dirigenten spurgte om nogen ønskede at tilbyde sig, men det var ikke 
tilfældet.  
 
Ad. 8.  Eventuelt 
 
Der blev ikke bragt emner op under dette punkt. 
 
Jesper Grolin 
Sekretær for HF Sundbo bestyrelsen 
15. april 2018 


